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Pan

Bartłomiej Dyba-Bojarski

Radny

Rady Miejskiej w Łodzi

Odpowiadając na interpelację Pana Radnego, złożoną w dniu 12 grudnia 

2022 r., dotyczącą ulic Listopadowej i Hyrnej informuję, że obecnie nie przewiduje 

się przebudowy ww. dróg, niemniej Miasto będzie kontynuowało rozpoczęty plan 

utwardzania ulic na Stokach. Realizacja przedsięwzięć będzie możliwa pod 

warunkiem dostępności środków finansowych w budżecie Miasta, przeznaczonych 

na ten cel. Warto zaznaczyć, że liczba potrzeb infrastrukturalnych zgłaszanych przez 

mieszkańców jest bardzo duża, dlatego też ich realizacja jest procesem 

wymagającym rozłożenia w czasie. Pragnę dodać, że gruntowe nawierzchnie ulic 

Listopadowej i Hyrnej pozostają w bieżącym utrzymaniu Zarządu Dróg i Transportu, 

w ramach którego równanie i wałowanie nawierzchni realizowane jest co do 

zasady, dwa razy w roku w okresie wiosennym i jesiennym. 

Wojciech ROSICKI




